



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

7th April, 2017

Dear Parents,

Invitation to Subject Selection Talk for parents of S.1 and S.2 students

The 4th session of Subject Selection Talk for S.3 will be held in April on matters related to the arrangement of subject selection and allocation. We would like to invite you to attend the talk as well. The details are as follows:

Date	25 th April, 2017 (Tuesday)
Time	2:30 p.m. - 3:30 p.m.
Venue	School Hall
Context	1. New Academic Structure 2. S3 subject selection procedure 3. Q&A

That day is also the day for the election of Parent Manager and Alternate Parent Manager for the Incorporated Management Committee of 2017 – 2019. Parents are most welcome to witness the counting of votes.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Lucia Lau
Principal



-----Reply Slip-----

To St. Clare's Girls' School,

Notice No.: 1617058

Invitation to Subject Selection Talk for parents of S.1 and S.2 students

We have read and noted the captioned talk and

We will (no. of person(s): _____) attend the captioned talk.
 will not

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

邀請中一及中二家長出席中三選科講座

本校升學輔導組將舉行第四次選科輔導課，向中三同學及家長解釋選科須考慮的因素。為讓中一、二家長及早了解中三升中四選科情況，現誠邀閣下出席講座。詳情如下：

日期	2017年4月25日(星期二)
時間	下午 2:30 至 3:30
地點	學校禮堂
內容	1. 新高中學制 2. 中三升中四選科程序 3. 答問時間

此外，是日將舉行 2017-2019 年度法團校董會家長校董選舉及點票，歡迎家長見證點票。

此致
貴家長

校長劉鳳兒謹啟

二零一七年四月七日

